
Dzień dobry, 

 
Proszę  o  odpowiedź na pytania dotyczące projektu uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej 

obsługi oświatowych jednostek organizacyjnych Miasta Skierniewice. 

1.       Ile obecnie pracowników finansowo- księgowych jest zatrudnionych w jednostkach 

podległych Miastu Skierniewice, które zostaną scentralizowane? 

2.       Ile osób straci zatrudnienie w związku ze wspólną obsługa placówek oświatowych? 

3.       Ilu pracowników będzie liczył w/w zespół? 

4.        Czy pracownicy jednostek oświatowych znajdą zatrudnienie w nowo powstałej jednostce? 

5.       W jaki sposób zostaną rozwiązane umowy z pracownikami ( czy będzie to rozwiązanie 

umowy za wypowiedzeniem czy przeniesienie służbowe). 

6.       Jakie będą kryteria zatrudniania pracowników? 

7.       Jakie oszczędności w skali Miasta Skierniewice powstaną w związku z utworzeniem 

wspólnej obsługi finansowo – księgowej? 

8.       Jaka jest opinia związków zawodowych ( proszę o udostępnienie treści opinii radnym)? 

9.       Jakie korzyści z powstania zespołu będą mieli dyrektorzy placówek i czy nie spowoduje to 

utrudnień w zarządzaniu placówkami? 

10.   Gdzie będzie się mieściła wspólna obsługa placówek oświatowych? 

11.  Czy z pracownikami, których  ma objąć redukcja zostały przeprowadzone rozmowy?  

 

 

Z poważaniem, 

 

 

Justyna Kulig 

 


